

Projekt

z dnia 20 sierpnia 2024 r.

Zatwierdzony przez

**UCHWAŁA NR
RADY MIEJSKIEJ CIESZYNA**

z dnia 28 sierpnia 2024 r.

w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobkach utworzonych przez Gminę Cieszyn, ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz warunków częściowego zwolnienia od ponoszenia opłat

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2024 r. poz.609 z późn. zm.) w zw. z art. 58 ust. 1 i art. 59 ust.2 ustawy z dnia 4 lutego 2011 r. o opiece nad dziećmi w wieku do lat 3 (t.j. Dz.U. z 2024r. poz. 338 z późn. zm.)

**Rada Miejska Cieszyna
uchwala, co następuje:**

§ 1. Ustalić następującą odpłatność w żłobkach utworzonych przez Gminę Cieszyn:

- 1) za pobyt dziecka w wymiarze do 10 godzin dziennie, w miesięcznej wysokości 40% obowiązującego minimalnego wynagrodzenia za pracę,
- 2) za wydłużony pobyt dziecka, w wysokości 1% obowiązującego minimalnego wynagrodzenia za pracę, za każdą dodatkową godzinę wykraczającą poza 10 godzin dziennego pobytu w Żłobku,
- 3) za wyżywienie, w formie dziennej stawki żywieniowej, w maksymalnej wysokości 20 zł.

§ 2. 1. Określić warunki częściowego zwolnienia od ponoszenia opłaty, o której mowa w § 1 pkt 1:

- 1) obniżenie do kwoty 1500,00 złotych, opłaty o której mowa w § 1 pkt 1, przysługuje dzieciom, które wraz z rodzicem/ opiekunem prawnym zamieszkują na terenie gminy Cieszyn,
- 2) obniżenie do kwoty 1500,00 złotych, opłaty o której mowa w § 1 pkt 1, przysługuje dzieciom, których rodzic / opiekun prawny jest zatrudniony na terenie gminy Cieszyn.

§ 3. Traci moc uchwała Nr XLIII/510/22 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia z dnia 25 sierpnia 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Żłobkach Miejskich w Cieszynie, ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz warunków częściowego zwolnienia od ponoszenia opłat.

§ 4. Wykonanie uchwały powierzyć Burmistrzowi Miasta Cieszyna.

§ 5. Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Śląskiego i wchodzi w życie z dniem 1 października 2024 r.